
 
Referat for bestyrelsesmøde, onsdag d. 29. november 2017  
Afholdes hos Sine, Edvard Weies Vænge 11 
afbud Liselotte og Henrik 
 
1. Godkendelse af dagsorden  
 
 
2. Økonomi – dags dato i forhold til budget (Kirsten)  
 
 
3. Status fra advokat ang. fordelingsnøgler for vand og fjernvarme, samt deklarationer for 
området.  
Der er, ifølge advokaten, intet nyt ift. de to punkter. 
 
 
4. Gartner og vedligeholdelse af de grønne områder fremover?  
Der bliver indhentet tilbud fra andre end det nuværende Green Team, mhp. at få bedst mulig 
vedligeholdelse af de grønne områder for pengene?  
 
5. Fibernet, status 
Antenneforeningen har ikke planer om at etablere fibernet i Ørbækhave, men planlægger en 
opgradering af det nuværende kobbernet fra Yousee, i den nærmeste fremtid – se nærmere på 
referatet fra antenneforeningens generalforsamling (se www.oerbaekhave.dk).  
Der er indhentes forslag om etablering af fibernet fra andre udbydere, bl.a. Waoo/Energi Fyn, 
som bliver fremlagt på grundejerforeningens generalforsamling, marts 2018. 
 
6. Pladsen  
 
7. Legepladserne  

Svævebanen bliver renoveret og der er planer om at købe en fuglerede/sansegynge. 
 
8. Opdatering fra børnegruppen 
Sommereventet blev besøgt af 60 børn og voksne og fik masser af positive tilbagemeldinger. 
Halloweenarrangementet fik stor opbakning og var en stor oplevelse for både store og små. 
 
9. B67 50 års jubilæum  
B67 holder åbent hus d. 30/11 2017, kl. 16-22, i anledning af deres 50 års jubilæum. 
Ørbækhaves Grundejerforening giver et gavekort til Sport Direct. 
 
10. Eventuelt  
 


